
Wfoctawek, dnia 03.08.2021 r.

Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta Wloctawek
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Krzysztof Kukucki

Wiceprezydent Miasta
Wloclawek

INTERPELACJA

w sprawie stanu realiracji przebudowy skrzyiowania ul. Wyszydskiego i zjazdu z Mostu im.

Marszafka Rydza-Smiglego

W imieniu mieszkaric6w Zawifla, zwracam siq do Pana jako osoby, ktora bezpoSrednio

odpowiada za planowanie i prowadzenie miejskich inwestycji, z zapytaniem o stan realizacji

przebudowy skrzyiowania ul. Wyszyriskiego i dojazdu do mostu stalowego.

We wrze:iniu ZO2A r. Gmina dokonala wyboru wykonawcy na zadanie pn,:

,,Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego Przebudowa

Skrzy2owania Ulicy Wyszyriskiego - Tumskiej - Placu Kopernika - Mostu Stalowego * we

Wfoctawku" * postqpowanie nr 7LA/24770. Jednym z gt6wnych zaioied projektu jest budowa

ronda w miejscu obecnego skrzyiowania. Zgodnie z protokotem wyboru oferty postqpowanie

wygrata firma MBZ Andler, Tomaczak Sp. j., z kwotq 95 940, 00 zl brutto' Od dnia zawarcia

umowy wykonawca miat 1"20 dni na wykonanie jej przedmiotu.

Od momentu wyboru wykonawcy minqlo jui ponad 300 dni, a wciq2 nie przedstawil

pan mieszkaficom ZawiSla gotowego projektu przebudowY rzeczonego skrzy2owania. Dlatego

tei wystqpujqc w interesie mieszkaric6w prawobrzeinej czq$ci Wtoclawka oraz wszystkich

korzystajQcych z przeprawy przez Wislq na moicie stalowym, wzywam Pana do przedstawienia

plan6w przebudowy dojazdu do mostu wraz z harmonogramem planowanej inwestycji'

Z powa2aniem,
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